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Gdańsk, 21.05.2018 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXX SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXX Sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18.32 w poniedziałek 

21.05.2018 r. po zebraniu kworum. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak ze względu na swoją 

nieobecność na sesji Rady Dzielnicy do prowadzenia obrad wyznaczyła Zastępcę 

Przewodniczącej Rady Dzielnicy Beatę Peters. 

3. Zastępca Przewodniczącej Rady Dzielnicy Beatę Peters otworzyła obrady XXX sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

4. Przywitano obecnych na sesji Rady Dzielnicy mieszkańców i gości. 

5. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (11/0/0). 

6. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (11/0/0): 

6.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

6.2. Kazimierz Mechowski 

6.3. Daniela Szynszecka 

7. Przybył Radny Bogusław Heger o godz. 18.38. 

8. Przyjęcie porządku obrad. 

8.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft złożył wniosek o przeniesienie 

pkt. 10 „Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXX/…/2018 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo w sprawie planowanej inwestycji przy ul. Powstania 

Listopadowego 2a w Gdańsku na działce nr 91/1 obręb 052” po pkt. 6 ze względu 

na licznie zgromadzonych mieszkańców. 

8.2. Wniosek z pkt. 8.1 przyjęto (12/0/0). 

9. Zatwierdzono protokół z obrad XXIX sesji (10/0/2). 

10. Przybyła Radna Dorota Grudzień o godz. 18.44. 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXX/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

planowanej inwestycji przy ul. Powstania Listopadowego 2a w Gdańsku na działce nr 91/1 

obręb 052. 

11.1. Zastępca Przewodniczącej Rady Dzielnicy Beatę Peters przeczytała projekt uchwały 

przygotowanej przez Zarząd Dzielnicy. 

11.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft złożył autopoprawkę do projektu 

uchwały, aby z uzasadnienia wykreślić odniesienie do poprzednich uchwał Rady 

Dzielnicy i przenieść do nowego par. 2 z treścią „Rada Dzielnicy Piecki-Migowo 

podtrzymuje stanowisko Rady Dzielnicy wyrażone w:  ”. 

11.3. Radny Przemysław Malak poinformował, że przed sesją do Zarządu Dzielnicy 

wpłynęło pismo z LWSM „Morena” dot. sprzeciwu wobec planowanej inwestycji. 

Złożył wniosek, aby ten dokument oraz pismo mieszkańców stanowiło załącznik 

do niniejszej uchwały. 

11.4. Pan Kacper Płażyński powiedział, że w jego opinii budowa LWSM „Morena” była 

całością, spójną koncepcją i nowa inwestycja wewnątrz osiedla to jest „ciało obce”, 

które narusza istniejącą koncepcję. 
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11.5. Zastępca Przewodniczącej Rady Dzielnicy Beatę Peters przedstawiła dokument 

kilku Radnych Dzielnicy z dnia 15.05.2018 r. 

11.6. Mieszkańcy ul. Kusocińskiego powiedzieli, że budynki przy ul. Kusocińskiego 

osiadają, pękają, nowa inwestycja stanowi zagrożenie budowlane, powoduje 

obniżenie wartości mieszkań. Uwagi mieszkańców dopisano do uzasadnienia 

uchwały. 

11.7. Radny Bogusław Heger zapytał, czy została wykonana ocena oddziaływania 

na środowisko. 

11.8. Mieszkańcy ul. Kusocińskiego wyrazili obawę, czy zostały wykonane ocena 

warunków geologicznych oraz operat zacienienia. 

11.9. Sformułowano nowy par. 3 w treści: „Wnioskujemy o przedstawienie Radzie 

Dzielnicy od inwestora w terminie administracyjnym: oceny oddziaływania 

na środowisko potwierdzonej przez Urząd Miejski w Gdańsku, oceny warunków 

geologicznych wpływu na pobliskie nieruchomości mieszkaniowe oraz operatu 

zacienienia (analiza)”. 

11.10. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że trzeba zablokować trwające prace na tym 

terenie. 

11.11. Sformułowano nowy par. 4 w treści: „Wnosimy o wstrzymanie wszelkich prac 

przygotowawczych naruszających obecny stan wskazanego terenu do czasu 

przedłożenia ww. dokumentacji”. 

11.12. Jednogłośnie podjęto uchwałę nr XXX/53/2018 w sprawie planowanej inwestycji 

przy ul. Powstania Listopadowego 2a w Gdańsku na działce nr 91/1 obręb 052 

(13/0/0). 

12. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o 5 minut przerwy. Wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

13. Radne Dorota Grudzień i Halina Gostomska opuściły obrady o godz. 19.30. 

14. Następnie obrady opuścił Radny Bogusław Heger, w związku z czym sesja została 

zakończona z uwagi na brak kworum. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


